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FW:t.a.v.de griffier
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Van: Annemieke van der ME _
Verzonden: maandag 7 januari 2019 2:39
Onderwerp: t.a.v. de griffier

Beste griffier,

Als eerste wens ik u een gezond en een wijs 2019 toe.
Gezond .... gezondheid is in ieder belang.

Daarom vraag ik u aandacht voor het volgende:
Momenteel zijn telecombedrijven bezig met het uitrollen van 5G-netwerken. Waarschijnlijk bent u als
gemeente ook benaderd.
Omdat diverse artsen en wetenschappers schadelijke effecten zien, proberen zij het uitrollen van het 5G
netwerk te blokkeren totdat er meer zekerheid is over de gevolgen van 5G. Meer uitleg over o.a. de
gezondheidseffecten ziet u in onderstaande link van H. Moolenburgh.
Verder heeft de gemeenteraad van de Utrechtse Heuvelrug na een voorlichting omtrent o.a. slimme
lantaampalen en 5G, begin 2018 unaniem hierop tegen gesternd. Voor meer informatie zie onderstaande
link.

Ik vertrouw er op dat u een gedegen en m.n. een wijze beslissing neemt met uw (huidige) besluitvorming
t.a.v. 5G cq slimme lantaampalen.
Dank uweI.

Met vriendelijke groet,
Annemieke van der Me

Links:

youtube: Voorlichting gezondheidsrisico's van zendmasten door H. Moolenburgh

Gemeenteraad Utrechts stemt unaniem tegen 4G/5G/wifi
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